
日期  ：  二零二五年十月二十二日 (星期三 )  

Date ： 22 October 2025 (Wednesday) 

 
時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m.  

 

地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 

 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

食物環境衞生委員會 Food, Environment and Hygiene Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 
 
1 .  鄧肇峰先生提問：有關沙田污水處理廠基建設施損壞事故  

Question Raised by Mr TANG Siu-fung, Calvin on the Infrastructure Failure Incident at Sha Tin Sewage Treatment Works 

 

2 .  梁家輝先生提問：有關在沙田區內使用無人機調查冷氣機滴水及大廈滲水事宜   

Question Raised by Mr LEUNG Ka-fai on the Use of Drones for Investigating Issues of Water Dripping from Air-conditioners and 

Water Seepage in Buildings in Sha Tin District 

 

3 .  夏劍琨先生提問：有關沙田城門河畔噪音事宜  

Question Raised by Mr HA Kim-kwan on Noise at the Riverside of Shing Mun River, Sha Tin 

 

4 .  莫熹雯小姐提問：有關在沙田區推廣綠色殯葬事宜  

Question Raised by Miss MOK Hei-man on the Promotion of Green Burial in Sha Tin District 



 

 

5 .  林玉華女士提問：有關垃圾收集車故障事宜  

Question Raised by Ms LAM Yuk-wa on Breakdowns of Refuse Collection Vehicles 

 

6 .  沙田區資源回收現況及進展報告   

Report on Current Situation and Progress of Resource Recovery in Sha Tin District 

 

7. 沙田區環境衞生服務統計概覽 (截至二零二五年九月三十日 )  

Statistical Overview of Sha Tin District Environmental Hygiene Services (as at 30 September 2025) 

 

 


